
1 
 

 
Projekt                                                     Protokół nr 29/21 

z posiedzenia 
Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w dniu 22 marca 2021 r. 

Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych kierowników 
oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska. 
Obrady rozpoczęto 22 marca 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:55 tego samego dnia. 
Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 7 członków komisji 
(obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za 
pomocą systemu eSesja, oraz logowanie przez system Microsoft Teams). Przewodnicząca 
poinformowała, że obrady komisji są prawomocne. Komisja była przeprowadzona w trybie 
określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 
związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z  2020r. poz. 374, z późn. zm.), 
za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams (w tym w siedzibie Rady 
Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w sali konferencyjnej nr 229). 
Obrady odbywały się za pomocą za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft 
Teams oraz systemu eSesja.  

W posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz eSesja 
uczestniczyło 7 członków komisji : 
Obecni: 
1. Hanna Białas 
2. Grażyna Filipowicz  
3. Elżbieta Kozakiewicz - nieobecna 
4. Małgorzata Lipczyńska 
5. Halina Mińczuk 
6. Ewa Odulińska  
7. Marek Piasecki 
8. Sławomir Wołkowiecki 
 
Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 
uczestniczyli : 
1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle; 
2. Joanna Mazurkiewicz, radca prawny; 
3. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
 w Kędzierzynie Koźlu; 
4. Inspektor Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia w  Kędzierzynie 
Koźlu. 
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Ad 2.  
Wnioski do porządku obrad. 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
1. Wnioski do porządku obrad. Przyjęcie protokołu Nr 28 z dnia 15 lutego 2021 r. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty 

alkoholowej za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 
2021 r. -  inicjatywa uchwałodawcza radnego Marka Piaseckiego. 

3. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” za 
2020 r. 

4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021  
dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2020 rok  

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2016-2020  
za 2020 rok.  

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
7. Zakończenie obrad. 

 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 
proponowanego porządku obrad wpłynęły materiały: 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-
Koźle. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty 

alkoholowej za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 
r. -  inicjatywa uchwałodawcza radnego Marka Piaseckiego. 

4. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” za 
2020 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021  
dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2020 rok  

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2016-2020  
za 2020 rok.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 
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Ad 3. 
Przyjęcie protokołu Nr 28 z dnia 15 lutego 2021 r. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że protokół został 
wysłany wszystkim członkom komisji na pocztę elektroniczną oraz został zamieszczony na 
portalu eSesja.pl. Poinformowała, że radni nie zgłosili uwag do protokołu, następnie poddała go 
pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 28 z dnia 15 lutego 2021 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Ad 4.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty 
alkoholowej za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, należnej  
w 2021 r. - inicjatywa uchwałodawcza radnego Marka Piaseckiego wraz z autopoprawką 
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie 
inicjatora uchwały radnego Marka Piaseckiego. 
 
Radny Marek Piasecki wyjaśnił, że na prośbę restauratorów przedłożył inicjatywę 
uchwałodawczą do której wniósł autopoprawkę. Prezydent Miasta przychyliła się do pomysłu, 
Proponuje, aby gmina pod koniec roku, podjęła uchwałę pomocy przedsiębiorcom, za okres 
zamknięcia restauracji, barów, którzy nie mogą sprzedawać napojów alkoholowych a muszą 
opłacać koncesję, na podstawie sprzedaży z roku poprzedniego, gdyż prawdopodobnie 
restauracje zostaną dopiero otwarte po majówce.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podsumowała, że jest to 
potrzebna inicjatywa, należy pomóc przedsiębiorcom, poddała pod głosowanie.  
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty 
alkoholowej za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 
r. - inicjatywa uchwałodawcza radnego Marka Piaseckiego wraz z autopoprawką..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
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Ad 5.  
Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek” 
za 2020 r. (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie przez 
Annę Brągiel – dyrektor Środowiskowy Dom Samopomocy "Promyczek". 
 
Annę Brągiel – dyrektor Środowiskowy Dom Samopomocy "Promyczek" poinformowała,  
że rok 2020 był bardzo trudnym czasem, przez trzy miesiące ,,Promyczek” był zamknięty,  
po tym trudnym czasie tylko połowa rodziców zdecydowała się posłać dzieci do placówki, 
placówka samodzielnie uruchomiła zajęcia zdalne, nauczanie i spotkania zdalne, uruchomiono 
telefon zaufania i wsparcie psychologa, nauczyciele się zadeklarowali jako wsparcie swoją 
pracą  na rzecz MOPS, lecz nikt ich nie zaangażował, MOPS poradził sobie w inny sposób. 
Dwóch pracowników się zwolniło ze względu na strach przez pandemię.  
Z Regionalnego ośrodka pomocy otrzymali bramki do dezynfekcji rąk, pul oksymetry, środki 
dezynfekujące. Decyzją wojewody nie można przygotowywać posiłków i ośrodek musi  
je kupować, co jest znaczy kosztem.  Aż 50 % pracowników zaszczepiło się.  
Nikt z pracowników i podopiecznych nie zachorował.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska pochwaliła pracę i zaangażowanie 
pracowników i dyrekcji Promyczka mimo obostrzeń i życząc powrotu do normalności.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał o wakat pracowniczy w ośrodku.  
 
Annę Brągiel – dyrektor Środowiskowy Dom Samopomocy "Promyczek" poinformowała, że 
szukają logopedy, gdyż poprzedni wyprowadził się do innego miasta. Mimo oferty w Urzędzie 
Pracy nie ma chętnych, ponieważ jest wymagane co najmniej trzy miesięczne zatrudnienie  
z osobami niepełnosprawnymi. 
 
Radny Marek Piasecki zapytał czy gdyby zgłosiła się osoba na staż przez Urząd Pracy, czy 
byłaby możliwość zatrudnienia. 
 
Tak – potwierdziła pani dyrektor.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska pochwaliła pracę i zaangażowanie 
pracowników i dyrekcji Promyczka, którzy mimo trudnej sytuacji stale opiekowali się dziećmi 
życzyła zdrowia dla wszystkich i powrotu do normalności. Poinformowała, że komisja 
zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.  
 
Ad 6. 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021 
dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2020 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. 
protokołu).  
 
Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Kędzierzynie Koźlu, wyjaśniła, że rok był bardzo trudny, lecz realizacja działań wspierania 
rodziny, nie były zagrożone podstawowe działania pracy z rodzinami. Pozyskano piątego 
asystenta rodziny i kolejne piętnaście rodziny zostały zaopiekowane. Rodzinom były cały czas 
wypłacane świadczenia pieniężnie, były zaoopiekowane pod względem finansowym. Poprosiła 
o pytania do przedłożonego materiału pisemnego. 
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Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że zostało 
przygotowane sprawozdanie pisemne, bardzo szczegółowe i obszerne, otworzyła dyskusję, 
wobec braku pytań poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie, 
przeszła do kolejnego punktu. 
 
Komisja zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.  
 
Ad 7.  
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2016-2020  
za 2020 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie przez  
Agatę Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu, 
zapytała jak przedstawia się ilość Niebieskich Kart, gdyż z danych wynika, że nastąpił wzrost. 
 
Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 
wyjaśniła, że sprawozdanie dot. aż pięciu lat, z danych wynikają trendy, jakie problemy 
wzrastają a jakie się zmniejszają. W czasie początku pandemii pracownicy MOPS dążyli, aby 
przygotować im stanowiska pracy, by mogli spotykać się z beneficjentami, ponieważ kontakt 
telefoniczny był nie wystarczający. W 2020 r. założono 100 nowych Niebieskich Kart, Policja 
założyła aż 91 Niebieskich Kart, MOPS założył natomiast ośrodek zdrowia założył 1 kartę,  
co pokazuje że najwięcej działań interwencyjnych dokonuje Policja. Sprawozdanie wskazuje,  
że przemoc narasta, ilość Niebieskich Kart też się zwiększyła. Z powodu kwarantanny i izolacji 
w rodzinach ta sytuacja pokazała, że najczęściej dochodziło do przemocy i były zakładane 
Niebieskie Karty. MOPS skupia się na przekazywaniu działań w sposób nowoczesny przez 
stronę Internetowa, dla osób pokrzywdzonych, są podane telefony dot. pomocy. Odbyła się 
kontrola Wojewódzkiego Urzędu wyniki kontroli były pozytywne, Gmina otrzymała pozytywny 
protokół, że wszystkie jednostki i ośrodek dobrze realizował zadania Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu. Wyjaśniła,  
że stale działa zespół interdyscyplinarny, który pomaga i wskazuje rozwiązania. Dodała,  
że społeczeństwo jest  wyczulone na niepokojące sytuacje u sąsiadów, często dzwonią na Policje 
kiedy słyszą krzyki, bądź kłótnie u sąsiadów, zawsze każde zgłoszenie podlega sprawdzeniu.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska pochwaliła działania i prace 
prowadzone przez wszystkie instytucje na rzecz poprawy Przeciwdziałania Przemocy  
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu. Szczególnie  
w czasie kiedy dzieci przebywają stale w domu na nauce zdalnej daleko od psychologa 
szkolnego, który w czasie normalnej nauki stacjonarnej służył pomocą w wielu sprawach i 
stacjonarnie wspólnie z dzieckiem rozwiązywał problemy. A obecnie dzieci i młodzież z 
wieloma problemami muszą radzić sobie samodzielnie, co jest niepokojące.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał czy z powodu trudnej sytuacji pandemii, MOPS nie mógł 
wykonywać pewnych zadań lub sytuacji, czy powstały oszczędnością finansowe i jak zostały 
one zagospodarowane. Czy może zmiana sposoby wykonywania zadań wpłynęła na zmianę 
kosztów. Zapytał czy zmiana kryterium dochodowego, spowodowała, że cześć osób utraciła 
świadczenia. Czy monitorują rodziny które wypadają, czy monitorują rodziny przez nich 
zaopiekowanie. 
 
Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 
wyjaśniła, że w zadaniach dot. Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2016-2020 nie było 
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spektakularnych oszczędności. W kolejnym miesiącu zostanie przedłożone sprawozdanie z 
MOPS za cały rok, wtedy będzie mogła wyjaśnić więcej w temacie ewentualnych oszczędności. 
Liczba rodzin korzystających ze wsparcia maleje, lecz na koniec kwartału będą mogli wykonać 
porównanie w stosunku do roku poprzedniego, gdyż nowe rodziny zgłaszają się o pomoc. 
Dodała, że społeczeństwo korzysta również z innych źródeł finansowych np. 500+ lub innych 
świadczeń. Sytuacja rodzin z powodu pandemii mogła się pogorszyć, tendencje są ruchome.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał o program wspierający rodziny dot. pieczy zastępczej, kilka 
rodzin zostało objętych tym programem, aby doprowadzić dzieci do powrotu do biologicznej 
rodziny, ale tylko jedno dziecko wróciło.  Czy wróciło do rodziny objętej programem czy do 
innej rodziny? 
 
Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 
wyjaśniła, że w roku 2020 r. aż 120 dzieci przebywało w pieczy zastępczej, z tego 103 rodzinach 
zastępczych a 17 w placówkach opiekuńczych Domach Dziecka, gmina dofinansowała do ich 
pobytu w pieczy zastępczej kwotę 915 tys. zł. Jednym z celów ustawy jest praca asystenta 
rodziny z rodzina biologiczną, mająca na celu przygotować rodzinne biologiczną, aby dziecko 
po pozytywnej decyzji sądu wróciło do domu. Praca  z taka rodziną trwa od 3 m-cy do pół roku 
lub dłużej Lecz rzadko się zdarza, że rodzina podejmuje starania i zachodzą głębokie zmiany, 
aby dziecko wróciło. Był tylko jedyny przypadek, że dzięki dużej pracy asystenta rodziny oraz 
decyzji sądu, że dziecko wróciło do biologicznej rodziny. 
 
Radny Marek Piasecki zapytał o parcelację kosztów pobytu dzieci w pieczy zastępczej. Koszty 
rosną, im dłużej dziecko jest w pieczy zastępczej, tym większy jest koszt dla gminy 
 
Agata Morkis dyrektor, że parcelacja kosztów utrzymania w pieczy zastępczej rośnie, ponieważ 
oprócz stałych kosztów utrzymania, gminy finansują wynagrodzenia dla opiekuna, dodatkowe 
koszty np., koszty wyposażenie pokoju, zatrudnienie opiekunki. Ilość dzieci w pieczy zastępczej 
po decyzji sądu jest co roku podobna, na ternie gminy jest ok. 120 dzieci.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podsumowała dyskusję, że 
pomimo rosnących kosztów dla gminy, co roku wyższych, należy pomóc 120 dzieciom 
pozostającym w pieczy zastępczej.  
 
Ad 8.  
Zaopiniowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle  
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska wyjaśniła, że ww. projekt uchwały 
został przedłożony, ponieważ należy wprowadzić dwie zmiany które wyniknęły z praktycznego 
stosowania tej uchwały. Otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, poddała 
pod głosowanie ww. projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
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Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Ad 9.  
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Radny Marek Piasecki zapytał o obniżenie dofinansowania dla żłobków.  
 
Radny Marek Piasecki poprosił o informację dotyczącą ilości udzielonej dotacji dla żłobków. 
Zaniżenie tej dotacji nakazało zwrócić różnice. Zapoznał się z protokołem wojewody 
opolskiego po kontroli.  
 
Zastępca Prezydenta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że został wprowadzony lokkdown, decyzją 
rządu żłobki zostały zamknięte, dzieci przez ponad miesiąc nie korzystały z opieki w żłobku. 
Gmina nie musi dotować żłobków prywatnych, lecz gmina podjęła uchwałę o dofinansowaniu 
pobytu w żłobkach prywatnych w kwocie 550 zł. dla dzieci uczęszczających. Gmina 
wprowadziła regulację aneksem do umów, które umożliwiały pokrycie wszystkich 
niezbędnych kosztów utrzymania kosztów osobowych i niezbędnych kosztów prywatnych 
podmiotów, które wykazały prywatne podmioty, umowy zostały zawarte. Nie była to pełna 
dotacja. W efekcie kontroli RIO za 2019 r.  wpłynęło pismo i rozszerzyli kontrole o tę sferę, 
Wynik jest taki że gmina nie możne uwzględnić tej dotacji, gdyż jest wyrok NSA że w sposób 
jednoznaczny, że można wypłacić kiedy dzicko chodzi do żłobka. Majac na uwadze finansowy 
interes gminy i zapisów prawa, RIO otrzymało takie pismo z gminy.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał ile kosztuje dziecko w żłobku gminnym. Skoro do dziecka w 
żłobku prywatnym gmina dopłaca 550zł. 
 
Zastępca Prezydenta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że utrzymanie dziecka w żłobku gminnym 
jest droższe.  
 
Wojciech Jagiełło poinformował, że radny Andrzej Kopeć w czasie sesji zadał to samo pytanie, 
przygotowana została kompleksowa odpowiedz pisemna, jeżeli radny prosi zostanie mu 
również udzielona odpowiedz. Dodał, że podmioty prywatne działające na terenie gminy 
świadczące usługi są w bardzo dobrej sytuacji ponieważ gmina dopłaca za każde dziecko.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że kolejny termin 
komisji został ustalony na 19 kwietnia 2021 r. o godz. 16:00 

 
Ad 10.  
Zakończenie obrad. 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 16:55 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw 
Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  

 
PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

        Ewa Odulińska (-) 

Protokołowała A. Dworaczek 


